
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 1. marts stillet følgende spørgsmål nr. 912 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Anni Matthiesen (V). 

 

Spørgsmål nr. 912:  

”Hvorfor takkede ministeren nej til invitationen fra Eurofins i Vejen, da virksomheden 

tilbage i august 2020 inviterede ministeren på besøg for at orientere om smitteop-

sporingsmetoden gennem spildevand? Var ministeren ikke interesseret i at afdække 

samtlige metoder til smitteopsporing af covid-19?” 

 

Svar: 

Regeringen er klar til at tage alle værktøjer i brug for at håndtere pandemien, og råd-

fører sig derfor løbende med eksperter og andre aktører. Desværre var der ikke mu-

lighed for at besøge Eurofins i august grundet en meget travl kalender, men Eurofins 

input er indgået i de videre overvejelser vedrørende indførelse af spildevandsover-

vågning i Danmark. 
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